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Vážení rodiče, zaměstnanci školy, spoluobča né,

v pondělí nám byla doručena rezignace paní ředitelky školy. Tato rezignace nás asi téměř vŠechnY

velmi překvapila, a to především proto, že vedení města nebylo do té doby o Žádných Problémech

informováno. Ráda bych Vás všechny ubezpečila, že vedení města sije velmi dobře vědomo

závažnosti situace. zásadně však odmítám tvrzení, že vedení města (a především já, jak je psáno

v odůvodnění rezignace) nese na situaci ve škole jakoukoliv vinu.

Hned v pondělíjsme se spojili se zástupcem odboru školství v Hradci Králové a radili se, jak dál

postupovat, Na pondělní poradu zastupitelů jsem osobně paní ředitelku pozvala, moji Žádost vŠak

odmítla. Včera i dnes jsme opět tuto nepříjemnou situaci celý den řeŠili, hledáme nové uČitele a

především nového ředitele. Pan místostarosta Mgr. Vaněk a zastupitelka lng. Balcarová sijiŽ s paní

ředitelkou domluvili návštěvu ve škole, kde by rádi mluvili i s ostatními zaměstnanci. Prosím věřte, Že

nám na yászáležía uděláme vše, aby Vaše děti opět vedli kvalifikovaní a kvalitní lidé a situace ve

škole se stabilizovala.
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